
Motion om Högstadieskola i Antnäs 

 

I och med att Luleå ska växa är det naturligt att även landsbyggden kommer att växa. Därför vill 
Liberalerna utreda möjligheten att anlägga en ny 7-9 skola i Antnäs i samband med skolutredningen för 
Bergnäset. 

En 7-9 skola i Antnäs skulle innebära en bekräftelse att Antnäs fortsätter vara noden “sörbyarna” och 
samtidigt visa på en utveckling där landsbyggden betyder något. Det skulle betyda att “sörbyarna” skulle 
bli än mer attraktiva att flytta till då närhet till skolor är viktigt när familjer behöver flytta på sig för nya 
jobb och utveckling i karriären. Lärare som nu pendlar från landsbyggden skulle slippa långa resor och 
därmed också minska miljöpåverkan. Elevtransporter skulle också minska när en stor del av eleverna på 
Bergsskolan kommer från “sörbyarna” och därmed minska kostnaderna även på sikt. Ett alternativ som 
kanske behöver övervägas är att transportera elever från Bergnäset till Antnäs under en övergångsperiod 
tills elevunderlaget på Bergnäset ökat och Bergsskolan blir en egen enhet igen. 

Att bygga en ny skola i Antnäs är en viktig del för att göra sörbyarna än mer attraktivt och därmed öka 
inflyttningen till kommunen då inte alla som flyttar hit vill bo i stadsnära eller stadmiljö. Luleå kommun 
ska under kommande år investera uppåt 30 miljarder kronor för att bygga ut infrastruktur för industrin, i 
sammanhanget är en satsning på en ny skola i Antnäs en liten investering för att i slutändan förbättra 
chanserna att industrisatsningen kan bli lyckad. 

Därför föreslår Liberalerna att: 

• Barn- och utbildningsörvaltningen utreder möjligheten att anlägga skola för åk 7-9 i Antnäs 

 

Luleå 

2023-01-16 

Fredrik Hjälte 


